
Tweede ronde burgeravonden 
 
belangstelling in aantallen viel tegen 
betrokkenheid en enthousiasme van de (aanwezige) inwoners was groot  
 

   

14 november 2016 Est  

23 november 2016 Varik  

28 november 2016 Waardenburg en Neerijnen  

6 december 2016 Tuil  

8 december 2016 Opijnen  

9 januari 2017 Haaften  

11 januari 2017 Hellouw  

17 januari 2017 Ophemert  

7 februari 2017 Heesselt  

 
 
14 november EST 
uitnodigingen door dorpstafel en coördinator leefbaarheid 
deelnemers betrokken, positief kritisch en enthousiast 
 
 
Verkeersveiligheid 
Bij het onderwerp verkeersveiligheid zijn een aantal situaties benoemd bij de Esterweg, de Molenstraat, de 
Dreef, Elsevier. Sommige onveilige situaties zijn al gemeld en bekend bij de AVRI.  
 

 Aanpak: 
Omwonenden hebben zorgen over de verkeersveiligheid per mail naar gemeente gestuurd. 
Medewerker heeft daarna de melders thuis bezocht om de situatie in ogenschouw te nemen. 
Opgevolgd door een verkeerstelling. Resultaten van beide onderzoeken zijn in werkgroep besproken 
Resultaten worden met omwonenden gedeeld in april en aanpak besproken. Tijdens dat overleg wordt 
melding gemaakt dat de Dreef voor 2018 op het programma om grootschalig te worden aangepakt. Het ligt 

in het voornemen van de AVRI deze projecten in de 2e helft van dit jaar in voorbereiding te nemen. 
Onderdeel hiervan is de communicatie met bewoners  
 
 
Gladheidsbestrijding 
grote ontevredenheid over het huidige beleid. Weinig begrip voor standpunt gemeente dat vanuit milieu 
overwegingen in de straat niet wordt gestrooid.  
 

 “strooibeleid” is actief onder de aandacht gebracht tijdens de winterperiode via de website van de 
gemeente en facebook. 

 
inbraken 
Est wordt de laatste geconfronteerd met inbraken. Via de gemeente is het mogelijk om een avond te 
organiseren waar inwoners voorlichting kunnen krijgen en tips om inbraken te voorkomen. 
 
 
Wensen 
 
Onderhoud begraafplaats 
Naast het reguliere onderhoud leeft de wens om met vrijwilligers extra werkzaamheden te verrichten.  

 :er is een groep vrijwilligers geformeerd, er vindt afstemming plaats met AVRI over de 
werkzaamheden 

 
Voetbalveld bij de ijsbaan 
Het veld wordt intensief gebruikt, en verdient een opknapbeurt. 
 



 
 
Speeltuin opknappen 
Tijdens een kennismakingsbezoek van de burgemeester aan de basisschool hebben de kinderen van groep 
3 een brief meegegeven. Ze vragen of de speeltuin kan worden opgeknapt.  De speeltuin is modderig en ze 
willen graag nieuwe speeltoestellen.  
 
“open huis” 
Na renovatie van het dorpshuis leeft de wens om in de foyer een buurtontmoetingsplek te realiseren.  Het 
dorp wil dat er een Inloop, dienstencentrum, repair café ontstaat. Vervanging schuifwand tussen grote zaal 
en foyer is noodzakelijk om deze functies mogelijk te maken. 

  Stavaza: Aanvraag is ingediend bij het leefbaarheidsfonds 
 
grasbetontegels  

 Het is mogelijk om het aantal grasbetontegels in het grasveld bij de dorpspomp uit te breiden. 
 
Project mantelzorg 
Dit project is in ontwikkeling 
 



 
 
23 november Varik 
uitnodigingen door dorpstafel en coördinator leefbaarheid 
deelnemers: betrokken 
 
Aansluitend op het bezoek van de staten leden vond de burgeravond plaats. 
 
Accent op wonen en zorg. 
Vergrijzing in het dorp, behoefte aan levensloopbestendige woningen. 
Het plan Molenblok sluit niet aan bij de behoefte van de inwoners, er zijn geen betaalbare woningen voor 
jongeren.    
Idee: op het Molenblok wonen/zorg/werk te combineren. Eerder heeft een groep inwoners een alternatief 
plan voorgesteld.  Henry Mentink vertelt over zijn plannen Kasteel Varik te bouwen. In het kasteel komt een 
combinatie van wonen en werken. Op de binnenplaats komt een koetshuis waar zorgappartementen  een 
optie zijn. Het idee spreekt mensen aan, er zijn twijfels over de haalbaarheid van het plan. 
Het oude gemeentehuis staat te koop, een mooi pand om wonen en zorg te combineren. 
 
Functie dorpshuis 
Het dorpshuis biedt mogelijkheden voor ontmoeten en activiteiten. Er zit veel talent in het dorp, we kunnen 
met elkaar veel bereiken. 
De werkgroep winkel is met hulp van professionele begeleiding een plan voor een diensten- en 
productencentrum aan het ontwikkelen.  
Een supermarkt/ dorpswinkel is niet haalbaar. Een ruimte voor het centrum wordt gezocht in de nabijheid of 
in het dorpshuis. 
Eerder was het Van Daalenplein in beeld, ook als plek voor een weekmarkt. 

 Stavaza: betrokkenheid vanuit dorp is groot, er hebben zich nieuwe vrijwilligers gemeld. 
 
Jeugd en voorzieningen 
De jeugd wil graag speelvoorzieningen in het dorp. De burgemeester gaat met kinderen in gesprek over hun 
plannen. Ze willen een skatebaan bij voorkeur achter het dorpshuis en een speelveld. Ouderen hebben 
behoefte aan een jeu de boules baan met bankjes in het dorp. Een dorpsgenoot biedt spontaan haar baan 
aan. Wethouder Welzijn benadrukt dat het voor zich spreekt dat het dorp/ bewoners eigenaar wordt van de 
voorziening. 

 Stavaza: op korte termijn kan skatebaan worden neergelegd, 
 
Verkeersveiligheid en onderhoud 
Oog voor onderhoud bermen en de 'dijkstoepen' gaten en kuilen gevaarlijk bij uitwijken. 
Het vrachtverkeer op de dijken. 
 
Communicatie door en van gemeente blijft een punt van aandacht. 
 
 
 
 
 
 
 



 
28 november Waardenburg en Neerijnen 
 
 
Zorgboerderij 
Hennie Simonsz van de zorgboerderij vertelt welke mogelijkheden er zijn op het gebied van zorg en werk op 
de boerderij.  Ze zien veel eenzame mensen (jong en oud) waar ze graag inloop voor willen aanbieden. 
Ze vertelt hoe Zaltbommel met Buurtzorg Jong een voorbeeld voor de gemeente Neerijnen kan zijn. 
Waar zijn de jongeren van Waardenburg, waar houden ze zich op, wat houdt ze bezig. 
Het zou fijn zijn als er in de gemeente een plek komt voor jongeren, waar ze tijdelijk begeleid kunnen 
worden. 
Aandachtspunt: gladheidsbestrijding toepassen bij woningen van senioren, zodat ook de zorgaanbieders de 
woning goed kan bereiken. 
 
De Koeldert 
Ook in Waardenburg is behoefte aan woningen voor ouderen en jongeren/ starters. 
Er wordt gesproken over de plannen rondom de Koeldert, een dorpshuis zou meer dan nu een 
ontmoetingsplaats kunnen zijn, bijv. restaurantfunctie. 
 
ruiterpad  
Twee meisjes vertellen over hun wens voor een ruiterpad. 
Op advies van de aanwezigen is contact (gemeente) gezocht met  Bram den Boestert en de manege. 
Ze overwegen een plan in te dienen bij het leefbaarheidsfonds. 
 
Verkeersveiligheid  
Transportondernemingen verzoeken chauffeurs via a 15 naar Geldermalsen te laten rijden en niet via de 
Steenweg door Waardenburg. 
Zandweg is een schoolroute, aandacht voor verlichting en snel en langzaam verkeer. 
Oversteken op de Steenweg nabij Coop blijft gevaarlijk. 
 
 
 



 
Tuil 
6 december 
 
 

 camping Hoge Haren 

 de gladheidsbestrijding 

 het publicatiebord 

 een speelvoorziening voor kinderen 

 de verkeersveiligheid 

 

Camping Hoge Haren 

In de recreatieruimte mogen activiteiten voor campinggasten worden georganiseerd. 

Het is ook bij de gemeente bekend dat er feestjes worden georganiseerd voor niet campinggasten in de 

recreatieruimte van de camping. 

Dit is in strijd met het bestemmingsplan.  

Er stond al een intern overleg in december gepland om deze situatie te bespreken, om agenda technische 

reden is dit overleg verplaatst naar 5 januari. 

Vooruitlopend op dit overleg heeft de burgemeester gisteren een handhavingstraject laten starten. 

 

gladheidsbestrijding 

Overzichtskaart en strooiroutes ter inzage gegeven. Voorstel om in de dorpen meerdere zoutkisten te 

plaatsen, zodat inwoners ook mee kunnen helpen bij de gladheidsbestrijding in de wijk, wordt niet 

gehonoreerd van uit milieu overwegingen. Ook via website en facebook gemeene gecommuniceerd. 

 

publicatiebord 

Rien Wijtmans heeft twee locaties doorgegeven voor terugplaatsen van het publicatiebord. 

Na de jaarwisseling geven we de AVRI opdracht voor plaatsing. Het bord staat op de aangewezen plaats. 

 

speelplek voor kinderen 

Met Sandra van de Laar wordt een afspraak gemaakt om de mogelijkheden in Tuil te verkennen. 

Sandra heeft zich teruggetrokken wil het initiatief bij de inwoners laten, tot op heden zijn die nog niet met een 

plan gekomen. Staan aangemeld voor levend landschap. 

 

verkeersveiligheid 

Voornemen van de provincie om een  afsluiting van de stoep bij de Haarstraat/ Sint Antoniestraat te 

realiseren wordt fel bekritiseerd. De toegang naar het dorp gaat via de rotonde. 

Verder wordt de verlichting in het buitengebied aan de kaak gesteld en de lantaarnpalen in de Haarstraat. 

 



 
 
Opijnen 
 
WERKZAAMHEDEN STEENWEG AANLEG FIETSPAD 
Er komt een extra inloopavond voor Opijnen op dinsdag 24 januari tussen 17 en 18 uur in de Keijsershof. 
De uitnodiging wordt huis aan huis bezorgd op vrijdag 20 januari. 
Alle vragen en opmerkingen (verlichting, hesjes, beperking snelheid etc. zoals tijdens de avond voorgesteld) 
zijn voorgelegd aan de provincie. 
 
 
AVRI 
Bij de Avri zijn de volgende meldingen doorgegeven en voor de Kerst afgehandeld. 
Het meldingsformulier is onder de aandacht gebracht 
 https://meldingleefomgeving.samenmelding.nl/melding-leefomgeving/ 
 
https://www.avri.nl/inwoners/openbare-ruimte/neerijnen/  
overzicht van de taken die AVRI uitvoert voor de gemeente Neerijnen 
 

 Graag bladkorven Hoek Pastoriestraat/ Stoepstraat en bij het Kerkhof, graag zo spoedig mogelijk --

> in 2017 worden er bladkorven geplaatst, het verzoek kwam nu te laat 

 achter de bushalte (tegenover huis wethouder) staan struiken die het bushokje plat duwen kunnen 

die worden gesnoeid? --> de struiken zijn gesnoeid 

 in de bocht midden in het dorp, wordt niet breed genoeg gestrooid, aandacht hiervoor --> het 

verzoek wordt aan de chauffeur van de route doorgegeven. 

 in het dorp zijn werkzaamheden voor een waterberging? thv Slotstraat, weg wordt niet schoon 

achtergelaten de Slotstraat is voor de Kerstdagen schoongemaakt 

Kroonringen voor plastic zakken 

Op dit moment hebben wij als gemeente Neerijnen nog geen kroonringen besteld en uitgegeven. De reden 

hiervoor is dat er opnieuw wordt gekeken naar de wijze van inzameling van het huishoudelijk afval.  

Er bestaat de mogelijkheid dat er wordt besloten om vanaf 2017/2018 het plastic afval met een mini-

container in te zamelen, net als bijvoorbeeld de papierbak.  

Mocht dit het geval zijn, dan heeft de kroonring geen functie meer. Om mogelijke onnodige kosten te 

voorkomen willen wij dus eerst afwachten of het gebruik van de zakken voor plastic afval in 2017 een 

vervolg krijgt. 

Indien de inzameling verder gaat met zakken, dan zullen wij de kroonringen gaan verstrekken.  

 

Kampvuur met de jaarwisseling 

De informatie is verstrekt, na goed overleg besloten het nu niet te organiseren en met de jaarwisseling 

2017/2018 opnieuw in overweging te nemen. 

 

Mobiel netwerk/ internet/ digitaal verkeer 

Ook in Opijnen zijn er klachten over het ontbreken van een goed mobiel bereik en stabiele en snelle 

internetverbinding. 

Kpn gaat een nieuwe mast plaatsen, afhankelijk van het zou dit op korte termijn (afhankelijk van de 

procedures) verbetering moeten geven. 

Het is de ambitie van Regio Rivierenland om iedereen in Rivierenland aan te sluiten op breedbandinternet. 

Niet alleen de adressen in de dichtbevolkte delen, maar ook die in de buitengebieden.  

Meer informatie over dit onderwerp vindt u hier: http://www.regiorivierenland.nl/diensten-speerpunten-

onderwerpen/wat-betekent-breedband-voor-rivierenland 

 

 

https://meldingleefomgeving.samenmelding.nl/melding-leefomgeving/
https://www.avri.nl/inwoners/openbare-ruimte/neerijnen/
https://www.avri.nl/inwoners/openbare-ruimte/neerijnen/
http://www.regiorivierenland.nl/diensten-speerpunten-onderwerpen/wat-betekent-breedband-voor-rivierenland
http://www.regiorivierenland.nl/diensten-speerpunten-onderwerpen/wat-betekent-breedband-voor-rivierenland


Vragen/ opmerkingen 

stand van zaken 

 contactgegevens van coördinator vrijwillige thuishulp Haaften/ Hellouw zijn doorgegeven aan Tanja 

v.d. Markt. Eerste informatie avond in Opijnen heeft plaatsgevonden 

 AED cursus en onderhoud Dikky neemt contact met Trudy Olde Hanter op → er is aanvraag bij het 

leefbaarheidsfonds ingediend 

 compliment voor Stijn Brokx Welzijn Neerijnen voor aanbod naschoolse activiteiten, is overgebracht 

 Gemis aan activiteiten voor kinderen 12+, er ligt een voorstel om jongerenwerker in 2017 een 

jongerenwerker in te zetten. De jongerenwerker kan dit gezamenlijk met de jeugd oppakken. 

Jongerenwerk is op de hoogte 

 4 en 5 mei, er is in 2017 meer budget beschikbaar om vanuit de gemeente activiteiten te faciliteren. 

 uitnodiging voor nieuwsbrief niet door iedereen ontvangen, melding is doorgegeven en e-mail adres 

is weer toegevoegd 

 



 
9 januari Haaften 
er zijn geen inwoners. 
 
In het dorp zijn de volgende projecten gestart en ideeen uitgewerkt. 
Jongerenwerk actief met jongeren op zoek naar een plek die geschikt is voor hangen en activiteiten. 
Ideeën voor een toegankelijke Kempke en speeltuin t Kempke, mobiele moestuin worden met 
Landschapsbeheer Gelderland opgepakt 
 
Beleeftuin Wittenbergzorg, eerste gesprekken plaatsgevonden, aanvraag leefbaarheidsfonds wordt 
ingediend. 
 
Weggeefwinkel zoekt een vaste locatie, nog niet gevonden.  
 
 
 



11 januari Hellouw 
 
Bezorging GN is slecht, daardoor lage opkomst? Advertentie niet gelezen. 
 
De vraag wordt gesteld wat deze avond het dorp gaat brengen, omdat eerder de dorpsvisie verwerkt in een 
dorpsplan niet door de raad is aangenomen. 
 
rotonde 
De dorpsbelangenvereniging houdt het dorp op de hoogte van de ontwikkelingen van de rotonde. 
 
ruimte om te spelen 
De speeltuin vereniging wil van het basketveld een kunstgrasveld maken. 
Ze gaan het plan uitwerken en indienen bij leefbaarheidsfonds. 
De visvijver is door het hoge gras niet toegankelijk, kinderen vissen er graag. 
 
 
Ruimte voor jeugd 
De voormalige ruimte (groene kruisgebouw) wordt nu door de kerk gebruikt, voor opvang van kinderen, en 
zondagschool. Ze willen de ruimte graag renoveren. Tzt willen ze een aanvraag indienen bij het 
leefbaarheidsfonds. 
 
 
Ijsclub 
ijsclub is verplicht aanpassingen te doen aan het clubgebouw in het kader wetgeving toegankelijkheid / 
minder validen. Er is een aanvraag ingediend bij het leefbaarheidsfonds 
  
 
verkeersveiligheid 
De Korfgraaf heeft een slecht wegdek, er wordt hard gereden. 
De verlichting bij oversteekplaats is onvoldoende, de lantaarnpalen bij de Irenestraat staan aan de verkeerde 
kant, daardoor geen goed overzicht. 
 
Groen in het dorp 
Het dorp ziet graag dat er een herinrichting van het plein plaatsvindt (als voorbeeld wordt Herwijnen 
genoemd), met daarbij cultuurhistorische beplanting terug.  Beatrixstraat heeft oude plantenbakken, en de 
bermpaaltjes hebben een ander uiterlijk gekregen. 
Voorleggen aan Landschapsbeheer Gelderland, in kader van levend landschap. 
 
 
Overlast honden 
overal ligt hondenpoep, is er geen mogelijkheid voor een hondenuitlaatveldje? 
 
Geluidswal, mag deze worden verwijderd? 
Voor de uitbreiding van De Hoenderkampen is een geluidswal aangelegd zodat de geluidsbelasting op de 
gevel van de nieuw te bouwen woningen niet boven de voorkeursgrenswaarde zou uitkomen.  
Tijdens de reconstructie van de N830 is stil asfalt toegepast. Enkele bewoners hebben gevraagd of de 
geluidswal kan worden verwijderd, of eventueel anders kan worden ingeplant.  
Door het toepassen van stil asfalt is de geluidsbelasting vanaf de N830 verlaagd. Het eventueel verwijderen 
van de geluidswal zou echter weer een verhoging van de geluidsbelasting op de woningen betekenen. Deze 
verhoging kan oplopen tot 4-5 decibel (3 decibel betekent een verdubbeling van het geluid). Vooral in de tuin 
of met open ramen en deuren kan deze verhoging als hinderlijk worden ervaren door bewoners van de 
Hoenderkampen. Verwijderen van de geluidswal is daarom niet wenselijk. 
 
 
 
 



17 januari Ophemert 
 
 
speeltuin 
Gesprek gaat over het oprichten van een speeltuin en de oprichting van een speeltuinvereniging. 
Een locatie wordt gezocht in het Slingerbos, er is intensief overleg met de gemeente. 
 
JOP 
Jop is een bende, dorp is het zat. De Jop maakt plaats voor de ontwikkeling van het Slingerbos 
 
 
Muziektent 
Stond op de nominatie voor sloop. Er is een werkgroep geformeerd om de muziektent te renoveren en zal tzt 
een bijdrage vragen bij het leefbaarheidsfonds 
 
 
Wandelpad 
De laantjes in de Molenstraat wandelpad, nabij flora nova, zijn verwilderd. 


